
  

 

  
  

      
       

  
 

 
   

 
   

    
    

    
 

 

 
  

  
      
        

 

 

 

  

  

 

 
  

    

 

 
          

 

  
 

 

     

        

     

     

      

    

      

     

     

   

     

      

 

     

      

      

   

    

      

      

       

     

     

     

     

 

 

ZASTĘPCA PREZYDENTA MIASTA 

BR.0003.40.2021 Gliwice, 11.02.2021 r. 

ul. Zwycięstwa 21 
44-100 Gliwice 
Tel. +48 32 231 30 41 
Fax +48 32 231 27 25 
boi@um.gliwice.pl 
www.gliwice.eu 

Godziny pracy Urzędu 
Miejskiego: 
poniedziałek - środa: 
8:00 - 16:00; 
czwartek: 8:00 - 17:00; 
piątek: 8:00 - 15:00 

Zastępca 
Prezydenta Miasta 

ul. Zwycięstwa 21 
44-100 Gliwice 
Tel. + 48 32 231 78 22 
Fax +48 32 231 27 25 
zp1@um.gliwice.pl 

nr kor.  UM.289468.2021 

Pan Krzysztof Kleczka 

Radny Rady Miasta Gliwice 

W odpowiedzi na pismo proszę powołać się na nr sprawy: BR.0003.40.2021 

Dotyczy: Odpowiedź na korespondencję nr UM.236460.2021 farma 
fotowoltaiczna 

Szanowny Panie Radny 

W odpowiedzi na Pana Interpelację, informuję, że w chwili 

obecnej nie jest planowana budowa farmy fotowoltaicznej przez miasto 

Gliwice. Niemniej jednak, dostrzegając korzyści dla miasta jakie niesie 

za sobą wykorzystanie do produkcji energii elektrycznej odnawialnych 

źródeł energii, miasto prowadzi działania mające na celu montaż 

instalacji fotowoltaicznych na budynkach miejskich i miejskich terenach 

zagospodarowanych. W ramach zaplanowanych działań wykonano już 

instalacje fotowoltaiczne na budynkach Urzędu Miejskiego przy ulicach 

Zwycięstwa i Jasnej. Kolejne instalacje mają znaleźć się na dachu 

Centrum Przesiadkowego. Przeprowadzona została również analiza 

możliwości oraz zasadności montażu instalacji fotowoltaicznych 

na budynkach jednostek oświaty, na podstawie której wybrano kolejne 

miejsca budowy przedmiotowej instalacji w mieście. 

Do realizacji działań, mających na celu wykorzystanie źródeł 

energii odnawialnej do produkcji energii, przygotowują się również 

nasze spółki miejskie, a niektóre z nich, jak np. Przedsiębiorstwo 

Zagospodarowania Odpadów, już wcześniej takie działania podjęło. 

Natomiast tereny zdegradowane, o których wspomina Pan 

w swojej Interpelacji, miasto planuje poddać procesowi rewitalizacji 

polegającemu na ich oczyszczeniu i zagospodarowaniu na cele 

gospodarcze i społeczne m.in. przygotowanie terenu pod przyszłe 

inwestycje, w tym strefy aktywności gospodarczej czy też tereny 

zielone. Zakres działań podjętych w tym obszarze będzie uzależniony 

od wyników analizy opłacalności i uzasadnienia ekonomicznego 

przedsięwzięcia, możliwości technicznych jego realizacji oraz wysokości 
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pozyskanych środków zewnętrznych, o które na ten cel miasto 

zamierza się ubiegać w ramach Funduszu Sprawiedliwej Transformacji. 

Z poważaniem 

/-/ Mariusz Śpiewok 

Zastępca Prezydenta Miasta 

dokument podpisany elektronicznie 


